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Bude podávanie mRNA „vakcín“ porušením zákona?
infovojna.bz/article/mudr-bukovsky-bude-podavanie-mrna-vakcin-porusenim-zakona
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MUDr. Igor Bukovský, PhD. ve svém článku poukazuje na zjištění, že

spike protein koluje v lidském organismu, resp. se zabuduje do

buněk různých orgánů i několik měsíců po podání vakcíny a

připomíná, že hromadění tohoto spike proteinu v lidských orgánech

vyvolává u mnoha lidí zánět a poškození se závažnými následky na

zdraví i životě.

Výrobci mRNA „vakcín“, které do procesů řízených lidským

genetickým kódem (DNA) zanesou virový genetický kód (RNA)

tvrdili, že tento přepis a jeho efekt se zhruba za 3 týdny vymaže a

lidský organismus už následně nevytváří ten světoznámý SPIKE

protein, který prý tělo také během pár týdnů odstraní. Ukázalo se, že

spike protein koluje v lidském organismu, resp. se zabuduje do

buněk různých orgánů i několik měsíců po podání vakcíny.

Ukazuje se také, že hromadění tohoto spike proteinu v lidských

orgánech vyvolává u mnoha lidí zánět a poškození se závažnými

následky na zdraví i životě.

Politici a jejich přísně vyselektovaní odborní poradci prostřednictvím

obrovského mediálního a společenského nátlaku prosazovali

podávání těchto „vakcín“ celoplošně, dokonce i dětem od 6. měsíce

života, bez posouzení individuálního zdravotního a fyziologického

stavu (imunita) a navíc způsobem, který je vysoce rizikový a kterým

není do svalu podávána žádná jiná látka – tedy bez ověření, zda jehla,

kterou vyteče „očkovací látka“ do svalu, není umístěna v nějaké větší

cévě (tzv. aspirace).

Navíc, „očkování“ bylo od začátku násilně av rozporu s vědeckými

fakty prosazováno jako jediné, účinné a bezpečné řešení kovidové

krize. Tím způsobem byl od samého začátku (a tedy v době, kdy ještě

neexistovaly potřebné informace o účinnosti a rizicích podávaných

„vakcín“) vyvolávaný a podporovaný falešný pocit jistoty u

očkovaných a pocit méněcennosti a ponížení u těch, kteří očkování

odmítali. Otevřeným záměrem těchto politických a společenských
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činů bylo potlačit občanskou rovnost a na základě osobních názorů

rozhodovat o odebírání občanských a lidských práv určité skupině

obyvatelstva.

Největší debakl arogantním prohlášením představitelů „kovidového

režimu“ například o tom, že „očkování je svoboda, neboť očkovaný

člověk chrání i druhé“, naložil přímo výrobce jedné vakcíny,

společnost Pfizer: její vysoce postavená manažerka při výslechu v

Evropském parlamentu jednoznačně prohlásila, že společnost Pfizer

před nasazením své vakcíny k použití u lidí nezkoumala účinek

vakcín na šíření viru.

Ti, kdo tvrdili, že mRNA vakcíny proti viru SARS-CoV-2 jsou

„svoboda“ a „muzika“ a „projev lásky vůči bližnímu“, to vše tehdy

tvrdili bez vědeckých důkazů a tedy bez poznání faktů šířili hrubou

DESINFORMACI. Protože dnes nemohou popřít to, co bylo jasné i

dávno předtím: podání vakcíny NEBRÁNÍ ŠÍŘENÍ viru.

Jak se máme tedy vypořádat s faktem, že takové dezinformace šířilo

Ministerstvo zdravotnictví, prezidentka SR, ÚVZ, odborní poradci

vlády SR, mnohá média a mnohé celebrity účinkující v „očkovacích

kampaních“ a dodnes se NIKDO za tyto (a mnohé jiné) dezinformace

veřejnosti neomluvil ?

Takže se mi líbí, že v Kongresu USA již probíhají vyšetřování

okolností týkajících se nejen vakcín, ale i původu viru, zavedených

protipandemických opatření, „kovidové cenzury“ na sociálních sítích

a podobně.

Líbí se mi, že odvahu nabralo už i několik poslanců Evropského,

Britského, Australského, Německého a jiných parlamentů, kteří se

dožadují důležitých odpovědí a vysvětlení.

Například, proč od poloviny roku 2022 umírá v mnoha zemích

(dokonce těch s vysokou „očkovaností“) o zhruba 20 % lidí více než v

letech PŘED kovidem?
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Líbí se mi, že dva republikánští zákonodárci ze státu Idaho (státní

senátorka Tammy Nicholsová a reprezentantka Judy Boyleová)

předložili 15. února ve Výboru pro zdraví a sociální péči Sněmovny

reprezentantů státu Idaho návrh zákona, který by kriminalizoval

podávání mRNA.

"Bez ohledu na jakékoli jiné ustanovení zákona, žádná osoba nesmí

poskytnout nebo podat vakcínu vyvinutou pomocí technologie

messengerové ribonukleové kyseliny (mRNA) pro použití u člověka

nebo jakéhokoli jiného savce v tomto státě," uvádí se v návrhu

zákona. "Osoba, která poruší tento paragraf, je vinna z přestupku."

Již tři roky trvá extrémní tlak politiků a médií na závažná lidská

rozhodnutí o svém vlastním zdraví, nahlodává důvěru lidí v politické

a společenské instituce naší civilizace, snižuje míru loajality ke

společenským autoritám a mobilizuje ty, kteří jsou nespravedlivě

poníženi, protiprávně ovládnuti a násilně poškozeni.

Vám stále nevadí, co VŠECHNO s VAŠÍM ŽIVOTEM dělají ti, kteří na

to nemají žádné právo? Ještě stále věříte, že mají jen čestné a dobré

úmysly?

PS: Pokud vám to už vadí, je třeba si každý den připomenout tuto

základní poučku demokracie „Já nejsem majetkem Státu, já jsem

jeho spolumajitelem. Proto věřím, že moje správné a spravedlivé

veřejné řízení má smysl i moc.“

Zdroj: Facebook Dr. Igor Bukovský / InfoVálka
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